

Product Discontinuation for Surge protection components

Dear Sir or Madam,

the products listed below are intended to be discontinued and will no longer be available after a transitional period. Please pass on this product information to your employees and possibly to your customers. All of these product discontinuations have been made to support our continued commitment for improvement and ongoing product development.

1. Initial situation

The modules are being discontinued because production of the housings has been discontinued due to a worn-out tool. There are no replacement modules.

2. Schedule / Availability

The products can no longer be ordered from 31. October 2026.

3. List of affected articles / follow-up

MATNR	Type
0546160000	EGD1 EG2 4D 5-250VAC/1A
0546260000	EGD2 EG2 5...240VAC/1A

The modules of the current product range can be found here: www.weidmueller.com/vpu-products

For further questions or if you need any additional assistance or information, please contact your local sales office directly. All contacts for sales representatives are available here: <http://www.weidmueller.com/contact>

Best regards

Product Management Modular Surge Protection
Business Unit Digital Signaling & Protection

Weidmüller Interface GmbH & Co. KG
Klingenbergstraße 26, 32758 Detmold, Germany

Weidmüller – Your partner in Industrial Connectivity
We look forward to sharing ideas with you – **Let's connect.**

Produktabkündigung für Überspannungsschutz-Komponenten

Sehr geehrte Damen und Herren,

die unten aufgeführten Produkte sind zur Abkündigung vorgesehen und werden nach einer Übergangszeit nicht mehr lieferbar sein. Bitte geben Sie diese Produktinformation an Ihre Mitarbeiter und ggf. an Ihre Kunden weiter. Diese Produktabkündigungen werden vorgenommen, um unser kontinuierliches Engagement für Verbesserungen und eine fortwährende Produktentwicklung zu unterstützen.

1. Ausgangssituation

Die Module werden aus dem Sortiment genommen, da die Produktion der Gehäuse aufgrund eines verschlissenen Werkzeugs eingestellt wurde. Es gibt es keine Nachfolgemodule.

2. Zeitplanung / Verfügbarkeiten

Die Produkte können ab dem 31. Oktober 2026 nicht mehr bestellt werden

3. Betroffene Artikel / Nachfolgeartikel

MATNR	Type
0546160000	EGD1 EG2 4D 5-250VAC/1A
0546260000	EGD2 EG2 5...240VAC/1A

Die Module der aktuellen Produktpalette finden Sie hier: www.weidmueller.com/vpu-products

Falls Sie Fragen haben, oder weitere Informationen und Unterstützung benötigt werden, können Sie sich gerne direkt an Ihre lokale Vertriebsniederlassung wenden. Die Kontaktdaten der Vertriebsmitarbeiter finden Sie hier:

<http://www.weidmueller.com/contact>

Mit freundlichen Grüßen,

Produktmanagement Blitz- und Überspannungsschutz
Business Unit Digital Signaling & Protection

Weidmüller Interface GmbH & Co. KG
Klingenbergstraße 26, 32758 Detmold, Deutschland

Weidmüller – Ihr Partner der Industrial Connectivity
Wir freuen uns auf den Dialog mit Ihnen – **Let's connect.**

Order Number	Type	Date of Cancellation
0546260000	EGD2 EG2 5..240VAC/1A	31.10.2026
0546160000	EGD1 EG2 4D 5-250VAC/1A	31.10.2026